

Biografie Uli Huebner (Deutsch)

Uli Huebner, geboren 1996, ist ein Saxophonist und Komponist, der derzeit in Leipzig lebt, wo er bei Prof. Johannes Enders studierte und 2020 sein Bachelorstudium an der HMT Leipzig abschloss. Er ist vor allem von Musiker_innen der Black American Music Tradition beeinflusst und tourte seit 2017 vorwiegend mit der Band *Church of Jupiter*, woraus 2022 ein Album mit dem Titel "ONE" entstand.

Seit 2021 ist Uli Privatschüler des Saxophonisten Antoine Roney (Elvin Jones, Wallace Roney, Cindy Blackman), dessen Unterricht in den letzten Jahren ein wichtiger Bestandteil seiner musikalischen Entwicklung war. Während seiner Aufenthalte in Philadelphia 2019 und in New York City 2023 konnte er unmittelbare Erfahrungen in der US-amerikanischen Musikszene sammeln. Uli hat mit Musikern wie Santi Debriano, Eric McPherson, Howard Curtis und anderen gespielt und/oder aufgenommen. Seit 2023 konzentriert er sich auf die Entwicklung seines neuen Projekts *Sonic Abra*.

Biography Uli Huebner (English)

Uli Huebner, born 1996, is a European Saxophonist and Composer currently based in Leipzig (Germany), where he studied with Prof. Johannes Enders and finished with a bachelors degree in 2020 from HMT Leipzig. He is mainly influenced by musicians of the Black American Music tradition and has been touring nationally in Germany since 2017 mostly with the band *Church of Jupiter*, a result of which was an album release in 2022 with the title "ONE".

Since 2021 Uli is a private student of Saxophonist Antoine Roney (Elvin Jones, Wallace Roney, Cindy Blackman), who's lessons have been a vital part in his musical development in recent years.

During his stays in Philadelphia in 2019 and in New York City in 2023 he was able to gain an immediate experience of the US-American music scene. Uli has played and/or recorded with musicians such as Santi Debriano, Eric McPherson, Howard Curtis and more.

He now focuses on developing his new project *Sonic Abra*.